



愉翠苑業主委員會

The Owners' Committee of Yu Chui Court

沙田小瀝源愉翠苑愉庭閣地下 G/F., Block K, Yu Ting House, Yu Chui Court, Shatin, N.T.

電話Tel: 2278 0226 圖文傳真Fax: 2278 0231 電郵: yuchuicourt@yahoo.com.hk

本函檔號: YCC/OC/N/24/009

致: 愉翠苑各業戶

有關: 愉翠苑更換遊樂場設施及地墊問卷(第二輪)調查結果

有關愉翠苑更換遊樂場設施及地墊事宜, 本會曾向 4,176 戶所有業戶作出問卷調查。於 2024 年 12 月 16 日由本會三名委員見證下, 收回及開啟放置於各座的問卷收集箱。是次調查共收回 636 份問卷, 佔全苑 4,176 戶的 15.23%, 有關結果如下:

(甲) 調查結果摘要

	回卷份數	佔總回卷份數百分比
奧思捷國際有限公司	243	39%
捷時(集團)有限公司	380	61%
有效問卷	623	
無效問卷	13	無效原因包括: 非業主填寫、沒有揀選承辦商或揀選超過一間承辦商

(乙) 結果分析摘要

綜合上述調查結果, 61%回應業戶同意選擇「捷時(集團)有限公司」; 39%回應業戶選擇「奧思捷國際有限公司」。有關愉翠苑更換遊樂場設施及地墊安排事宜, 本會將按照各業戶的意見, 與服務處商討實施及相關安排事宜, 並於日後另作公佈, 敬請留意。

如有任何查詢, 請於辦公時間內致電 2278 0099 與客戶服務處職員聯絡。

愉翠苑
第十一屆業主委員會



謝銳釗 主席

二零二四年十二月十七日



愉翠苑業主委員會

The Owners' Committee of Yu Chui Court

沙田小瀝源愉翠苑愉庭閣地下 G/F., Block K, Yu Ting House, Yu Chui Court, Shatin, N.T.

電話Tel : 2278 0226 圖文傳真Fax : 2278 0231 電郵 : yuchuicourt@yahoo.com.hk

File No.:YCC/OC/N/24/009

Date: 17 December 2024

To: All residents of Yu Chui Court

Re: Survey Results on the Second Round Survey on Replacement of Playground Facility and Safety Mats at Yu Chui Court

Regarding the caption issue, the Owners' Committee (OC) conducted a questionnaire survey to collect all residents' views from all 4,176 units. Under the witness of the OC members, the questionnaire collection boxes placed in each block were collected and opened on 16 December 2024. A total 636 questionnaires were collected in this survey, accounting for 15.23% of the 4,176 units in Yu Chui Court. The survey results are as follows:

(A) Summary of Survey Results

	No. of returned questionnaires	Percentage of total returned questionnaires
Ossis Limited	243	39%
Jets Technics Limited	380	61%
Valid questionnaires	623	
Invalid questionnaires	13	Reasons for invalid questionnaires include: filled out by non-owners, not selecting a contractor, or selecting more than one contractor.

(B) Summary of Analysis

Based on the above survey results, **61% of the responding residents agreed to choose "Jets Technics Limited"; 39% of the responding residents agreed to choose "Ossis Limited"**. Regarding the arrangement of replacing the playground facility and safety mats at Yu Chui Court, the OC will discuss the implementation and related arrangements with the Customer Service office based on the opinions of the residents, and will make further announcements in due course.

If you have any inquiries, please contact our staff at 2278 0099 during office hours.

The Eleventh Owners' Committee
of Yu Chui Court



Chairperson – Mr. Y.C. Tse